
Bestyrelsesmøde i grundejerforeningen Leos Alle, torsdag den 23. maj 2013.  

 

Fremmødt var: Bente, Henning, Orla, Erik og Fritz . 

Afbud fra: Birger Ib, Halvor, Kristina og Jørn. 

Mødet afholdt jf. dagsorden.  

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde: Ingen bemærkninger.  

2. drøftelse af fremskaffelse af e-mail ud fra oversigt: Enighed om, at der ikke skal ”stemmes 

dørklokker”, men at der hos beboerne afleveres skriftligt materiale i form af nyheds/velkomstbrev 

hvor der anmodes om deres e-mailadresse.   

3. Drøftelse af ”velkomstbrev” til nye grundejere: Bente vil udforme et nyt nyheds/velkomstbrev med 

udgangspunkt i det gamle og samtidig medtage prioriteringslisten og brochuren om nabohjælp.  

4. Endelig fastlæggelse af ny strategi: Bente har udfærdiget et udkast til en skrivelse til kommunen 

vedr. grundejerforeningens prioritering. Udkastet redigeres/tilrettes af bestyrelsen og Henning 

fremsender det herefter til kommunen. Henning fremsatte et forslag om, at grundejerne evt. 

medfinansierer trafikhæmmende foranstaltninger. Øvrige bestyrelsesmedlemmer er ikke enige.   

5. Opfølgning af sager:  

a. Svar til brev om hørings ret: Godkendt af bestyrelsen 

b. Brev til omdeling med nabohjælp: Se pkt. 2 

c. Fremskaffelse af nabohjælp brochure: Fritz fremskaffer et passende antal via Politiet.   

d. Udsendelse af NYT. Se pkt. 2.  

6. Indkomne skrivelser: Henning fremlagde modtagne brochurer om legeredskaber – irrelevant for 

foreningen.  

7. Meddelelser/orientering: Intet at bemærke.  

8. Hjemmesiden: Intet at bemærke.   

9. Økonomi: Intet at bemærke.  

10. Evt.: Kristina skal spørges om hun kan udforme et brevhoved til hjemmesiden.   

11. Næste møde: Efter sommerferien, august/september. Nærmere aftales senere. Sted: Hos Erik. 

Refereret af Fritz Müller. 

 

 

 

 


